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Hei 
 
Til KS-møtet den: 25.02.2021, har vi følgende spørsmål til Rådmann i utvalgets kvarter: 
 
Det ble vedtatt i KS-møtet i desember 2020 at heisen i kommunehuset skulle startes opp i 1. kvartal i 
2021. 
1. Er det sendt ut anbud?  
2. Er det klart for oppstart i forhold til vedtaket 1. kvartal i 2021? 
 
 
 
Grunngjeve spørsmål til KS-møte den 25.02.2021: 
 


